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Vraag
Zijn bij de Weerter inbreng voor de Regionale energiestrategie de “uitkomsten” van de 
informatiebijeenkomst energietransitie van 15 oktober 2019 met Driven by values gebruikt? Zo ja, hoe? 
Antwoord
Bij de RES worden “slechts” afspraken gemaakt over totale opwekking met zon en wind in de regio. De 
verdeling per gemeente is hierin nog niet gemaakt. De workshop ging over de lokale invulling van de 
energieopwekking (zon, wind en warmte). Het hoofddoel van de workshop was om bewustwording te 
creëren over de complexiteit en ruimtelijke impact van de energietransitie. Als inzicht heeft het 
opgeleverd dat energiebesparing heel belangrijk is (wat je bespaart hoe je niet op te wekken). Ook dubbel  
ruimtegebruik bleek een goede invulling te geven (waar windturbines komen, kunnen ook zonnepanelen 
worden gerealiseerd). Dit komt terug in de Weerter Routekaart Energietransitie.

Vraag
Stand van zaken spoorlijn Weert-Neerpelt? Mogelijk effect van laatste rapport over de IJzeren Rijn 
(voordelen voor Nederland, artikel in De Limburger van enkele weken geleden)?.
Antwoord
De IJzeren Rijn is een goederenvervoerverbinding en de spoorlijn Weert – Neerpelt (Hamont) richt zich 
enkel op personenvervoer. De stand van zaken is op dit moment onveranderd ten opzichte van 2019. 
Aanvankelijk heeft gemeente Weert het streven gehad om de dienstregeling per 2020 te kunnen 
opstarten. Dit is niet haalbaar gebleken. We zijn nog altijd in afwachting van de resultaten van de 
onderzoeken over reactivering van de spoorlijn voor personenvervoer, zoals ingesteld door het Ministerie 
van I&W. Op het moment dat de resultaten bekend zijn, zullen we u informeren.

Vraag
Wat is de planning, inhoudelijk en qua tijd, voor Weert 2030 en citymarketing? Op welke momenten krijgt 
de raad gelegenheid om mee te praten over deze projecten?
Antwoord
Werken aan Weert en Citymarketing zijn bedoeld als visiedocumenten over hoe de toekomst in Weert 
eruit kan zien en welke rol wij hierin voor onszelf zien als lokale overheid. Voor beide trajecten was dan 
ook een fors participatief traject voorzien (mei en juni) want de toekomst en wie we willen zijn bedenken 
en maken we samen.
Door de komst van corona was het bedachte participatieve traject niet mogelijk en hebben we een pas op 
de plaats gemaakt. Uiteindelijk is besloten toch beide trajecten met een aangepast programma door te 
starten, waarbij de interactie met buiten deels wat naar achteren schuift en deels ook met andere vormen  
(digitaal) van participatie gewerkt (coronaproof) gaat worden.  De planning is een gelijktijdige vaststelling  
van Werken aan Weert 2030 en City marketing in de raadsvergadering van december 2020. De 
aangepaste data voor de interactieve vervolgsessies met de raad zijn beoogd voor juni / juli en eind 
augustus / begin september.


